

						Insani Şam Derneği		
ملحق المواصفات الفنية - Technical Specifications Appendix - Teknik Özellikler Ek								
project / proje المشروع	Establishing and Managing Child Health Services in NW Syria إنشاء وإدارة خدمات صحة الطفل في شمال غرب سوريا							
رمز الطلب Order Ref AHF-P Sipariş Kodu			ocurement -2025-013 proje numarası / project number / المشروع		numarası / project number / رقم المشروع	AHF-25027		
Supplier's Information / Ted	arikçinin Bil	ات المورد gileri	مطوم	Teklif Alıcının Bi	lgileri / QUOTATION Recipient IFORMATION مسئلم العرض	معلومات		
Commercial Name / Ticari Ad / الاسم التجاري								
شخص التواصل / İrtibat Kişisi / شخص التواصل								
البريد الالكتروني / E-mail / E-posta								
موبايل / Mobile / GSM								
عنوان المزود / Address / Adres								
اسم المواد ووصفها ITEMS DESCRIPTION SPECIFICATION Malzemenin Adı ve Özelliği	الوحدة Unit Birim	الكمية Quantity Adet	المواصفات الفئية Specification Teknik Özellikler					
سرير عناية مشددة للاطفال Pediatric ICU bed	قطعة PCS	10	سرير كهربائي , يحتوي 4 حركات على الأقل مع الفرش الخاص به. تغذية 220 فولط,50 هرتز. جهاز تحكم بالمحركات مع دارة الملائمة الخاصة به . جسم السرير من الحديد المغلفن المبخوخ حراريا غير قابل للصدأ. بلد المنشأ: صيني,تركي,اوربي. سنة الصنع: 2020 - 2025 ضمان تشغيل: سنة.		The electric bed features a minimum of four adjustable movements and comes with its dedicated mattress. It operates on a 220V, 50Hz power supply and includes a motor control unit with a customized interface circuit. The bed frame is made of thermally coated galvanized iron, ensuring rust resistance and long-term durability. Manufactured in China, Turkey, and Europe, the product covers production years from 2020 to 2025 and includes a One year operational warranty.			
حاضنة أطفال Incubator	جهاز Device	10	تغذية 220 فولط,50مرتز, مع نظام تغذية أحتياطي داخلي عن طريق بطاريات لمدة لا تقل عن 20 دقيقة. طريق بطاريات لمدة لا تقل عن 20 دقيقة. شاشة تحكم رقمية من أجل درجة الحرارة. إظهار كل الأخطاء التي ممكن أن تحدث من انقطاع الكهرباء,انخفاض - ارتفاع الحرارة. دارة خاصة للرطوبة مع حساس نفاذ المياه منها. دواليب مع قفل لسهولة نقل الحاضنة. بلد المنشأ: صيغي,تركي,اوري. سنة الصنع: 2020 - 2025		The incubator operates on a 220V, 50Hz power si internal backup battery system with a minimum ru ensure continuous operation. It features a digital contemperature regulation and displays all potential power failure and abnormal temperature flucture dedicated humidity system is integrated, equipped sensor for reliable monitoring. The unit is mounted for easy and secure mobility. Manufactured in Chinac covers production years from 2020 to 2025 and coperational warranty.	intime of 20 minutes to ontrol screen for precise error alerts, including lations (high/low). A with a water depletion on lockable caster wheels a, Turkey, and Europe, it		
جهاز تنفس اصطناعي "منفسة" أطفال Neonatal ventilator	جهاز Device	14	منفسة الية تدعم كل برامج الأطفال مثل: تحتوي بطاريات داخلية لتشغيلها لمدة لا تقل عن 30 دقيقة. تحتوي حساس اوكسجين وحساس تدفق. دارة منفسة للأطفال لا تقل عن 10 قطع. شاشة أظهار كبيرة لا تقل عن 15 انش ويفضل أن تكون لمس. بلد المنشأ: صيغي تركي اوربي. سنة الصنع: 2020 - 2025 ضمان تشغيل:سنة.		including SIMV, PCV, CPAP, and others. It is equippe that provide a minimum of 30 minutes of backup ope both an oxygen sensor and a flow sensor for accurat ventilation circuit set with no fewer than ten comp the device. It features a large display screen of at lewith touchscreen functionality. Manufactured in Ch the ventilator covers production years from 2020 to	echanical ventilator supports all essential pediatric ventilation modes, ing SIMV, PCV, CPAP, and others. It is equipped with internal batteries ovide a minimum of 30 minutes of backup operation. The unit includes n oxygen sensor and a flow sensor for accurate monitoring. A pediatric lation circuit set with no fewer than ten components is supplied with evice. It features a large display screen of at least 15 inches, preferably buchscreen functionality. Manufactured in China, Turkey, and Europe, entilator covers production years from 2020 to 2025 and comes with a one-year operational warranty		
جهاز مراقبة العلامات الحيوية "مونيتور" Monitor	جهاز Device	14	حجم الشاشة لا يقل عن 15 انش . تغذية 220 فولط, نظام تغذية أحتياطي داخلي عن طريق بطاريات لمدة لا تقل عن 30 دقيقة . يقوم بقياس كل من الأكسجة والنبض والضغط وتخطيط القلب ودرجة الحرارة . جميع الوصلات السابقة تدعم الأطفال . يحتوي جميع الأنذارات للبارامترات السابقة بالحد الأدنى والأعلى . بلد المنشأ: صيني, تركي, اوربي . سنة الصنع: 2020 - 2025 ضمان تشغيل: 6 أشهر .		The monitor features a screen size of no less than 1 220V supply and supported by an internal backup minimum runtime of 30 minutes. It is capable of saturation, pulse rate, blood pressure, ECG, and the measurement interfaces are compatible with pec includes comprehensive alarm systems for each particular upper and lower threshold limits. Manufactured Europe, it covers production years from 2020 to 20 month operational warrants.	battery system with a of measuring oxygen body temperature. All diatric use. The device trameter, covering both in China, Turkey, and 25 and comes with a six-		
	project / proje رمز الطلب رمز الطلب Order Ref Sipariş Kodu Supplier's Information / Ted  Immercial Name / Ticari Ad / السجالتجارية  المحمول التواصل / Itact Person / İrtibat Kişisi البريد الالكتروني / Mobile / GSM / البريد الالكتروني / Address / Adres / Adres / Adres / Adres / Adres / Adres SPECIFICATION SPECIFICATION SPECIFICATION Malzemenin Adı ve Özelliği  Dediatric ICU bed  Jediatric ICU bed  Address / Adres  project / proje و رمز الطلب	project / proje المشروع ورز الطلب Order Ref (المسلود المسلود	المنظور المنظ	المقلق في همال غرب سوريا العامل المعالى في ممال غرب سوريا العامل في ممال غرب سوريا العامل في ممال غرب سوريا العامل في ممال غرب سوريا العامل في ممال غرب سوريا العامل في ممال غرب سوريا العامل في المعالى المعالى المعالى العامل في المعالى العامل العامل في العامل في العامل العامل في العامل في العامل في العامل في العامل العامل في	project / project يسترد كا القطال في المسترد العلم التعالق ال			



		1			İnsani Şam Derneği
5	مضخة سيروم Serum Pump	جهاز Device	9	شاشة تحكم رقمية لضبط كل بارامترات المضخة من حيث الزمن والكمية. تحتوي على الأندارات التي ممكن أن تحدث من أنتهاء الكمية, انسداد, انقطاع الكهرباء. تحتوي بطارية داخلية لتشغلها لمدة لا تقل عن 30 دقيقة. تحتوي قاعدة معدنية لتثبيتها على حامل. تحتوي نظام الجرعات . بلد المنشأ : صبئي, تركي, اور بي . سنة الصنغ: 2020 - 2025 ضام.	The pump is equipped with a digital control screen that allows precise adjustment of all operational parameters, including time and volume. It features built-in alarms to alert users of potential issues such as depletion of fluid, occlusion, or power failure. A rechargeable internal battery provides a minimum of 30 minutes of backup operation. The unit includes a metal base for secure mounting on a stand and supports a dosing system for accurate delivery. Manufactured in China, Turkey, and Europe, the device covers production years from 2020 to 2025 and comes with a six-month operational warranty.
6	مضخة سرينغ Syring Pump	جهاز Device	9	تعمل بنظام تحكم رقمي دقيق، ببطارية داخلية، مناسبة لضخ السوائل الوريدية بدقة، مزودة بنظام إنذار، تدعم عدة أوضاع للضخ، ماركة معتمدة. بلد المنشأ : صيني,تركي,اوربي. سنة الصنح: 2020 - 2025 ضمان تشغيل:6 أشهر.	The device operates with a precise digital control system and is equipped with an internal rechargeable battery. It is designed for accurate intravenous fluid infusion and features an integrated alarm system for enhanced safety. Multiple infusion modes are supported to accommodate various clinical needs. The unit is manufactured by a certified brand and originates from China, Turkey, or Europe. Production years range from 2020 to 2025, and the product includes a six-month operational warranty
7	حامل سپروم Serum Handler	قطعة PCS	27	حامل معدني قابل للتحكم بالطول عن طريق مثبت جانبي. من الحديد المغلفن المبخوج حراريا غير قابل للصداً. يحتوي على 4 دواليب لسهولة الحركة. سماكة الحديد لا تقل عن 2 ميلي. كفالة :3 أشهر. بلد المنشأ: صيني,تركي,اوربي.	The metal stand features adjustable height controlled by a side-mounted locking mechanism. It is constructed from thermally coated galvanized iron, ensuring resistance to rust and corrosion. The base is equipped with four caster wheels for easy mobility. The frame thickness is no less than 2 mm, providing structural strength and durability. Manufactured in China, Turkey, and Europe, and domestically, the product comes with a three-month warranty
8	جهاز التنفس بالضغط الإيجابي"سيباب" CPAP	جهاز Device	5	شاشة تحكم لاظهار كل القياسات أثناء العمل والتوقف. حساس تدفق لقياس نسبة الجريان. مجهز بفلاتر هواء داخلية لمنع دخول الغبار. يحتوي نظام تغذية احتياطي (بطاريات). يرفق معه دارة عمل للأطفال لا تقل عن 10 قطع. يجب أن يكون سهل الاستخدام والاعداد ولا يحتوي تعقيدات في الضبط. بلد المنشأ: صيني، تركي, اوربي. سنة الصنع: 2020 - 2025	The device features a control screen that displays all operational measurements during both active and idle states. It includes a flow sensor to accurately measure flow rates, and is equipped with internal air filters to prevent dust infiltration. A backup power system (battery-based) ensures continued functionality in case of power outages. The unit is supplied with a pediatric circuit set containing no fewer than ten pieces. Designed for ease of use and setup, the device avoids complex configurations or adjustments. Manufactured in China, Turkey, and Europe, it covers production years from 2020 to 2025 and includes a six-month operational warranty.
9	مشع حراري للاطفال Warmer	جهاز Device	2	مشع حراري باستطاعة كهربائية مناسبة لتدفئة الأطفال. شاشة تحكم بدرجة الحرارة لضبطها. حساس حرارة مكان الطفل لمعرفة درجة الحرارة الواصلة. يحتوي المشع على الانذرات التي ممكن أن تحدث:ارتفاع-انخفاض الحرارة,تعطل السخان,حساس الحرارة. جسم المشع من الحديد المقاوم للصدأ. يحيط بالمشع عاكس مناسب لنقل وتوزيع الحرارة بشكل جيد. بلد المنشأ: صيني، تركي، اوربي. سنة الصنع: 2020 - 2025 ضمان تشغيل:6 أشهر.	The radiant warmer is equipped with an appropriate electrical capacity to ensure effective infant heating. It features a temperature control screen for precise adjustment, along with an integrated sensor positioned near the infant to monitor the delivered temperature. The unit includes essential alarms for potential issues such as temperature fluctuations (high/low), heater malfunction, and sensor failure. Its body is constructed from rust-resistant iron, surrounded by a reflective panel designed to optimize heat distribution. Manufactured in China, Turkey, and Europe, the device covers production years from 2020 to 2025 and comes with a six-month operational warranty.
10	طاولة ترولي Trolly Table	قطعة PCS	3	الجسم من الحديد المقاوم للصداً. الحامل من الكروم الغير قابل للصداً. الإبعاد لا تقل عن 50*60*70. يمكن التحكم بالارتفاع عن طريق ذراع او برغي. بلد المنشأ: صيني,تركي,اوربي. سنة الصنغ: 2020 - 2025 ضمان تشغيل:6 أشهر.	The unit features a rust-resistant iron body and a corrosion-proof chrome stand, ensuring durability and long-term performance. Its dimensions are no less than 50×60×70 cm, providing stable and practical support. Height adjustment is available via either a lever or a screw mechanism, allowing flexible positioning. Manufactured in China, Turkey, and Europe, the product covers production years from 2020 to 2025 and includes a six-month operational warranty.
11	طاولة ضماد Dressing table	قطعة PCS	10	الجسم من الحديد المقاوم للصداً. الابعاد لا تقل عن 2000*80. فرش اسفنج ضغط عالي من واجة جلد لسهولة التنظيف. إمكانية التحكم بحركة الرأس لحد الزاوية 90 درجة. سماكة الجسم لا تقل عن 2 ميلي. بلد المنشأ: صبني، تركي, اوربي. كفالة: شهرين.	The structure is made of rust-resistant iron, ensuring durability and long-term use. Its dimensions are no less than 70×200×80 cm, providing ample space and stability. The surface is padded with high-density foam and covered with a leather-like material for easy cleaning and comfort. The head section is adjustable up to a 90-degree angle, allowing flexible positioning. The frame thickness is no less than 2 mm, contributing to its robustness. Manufactured in China, Turkey, and Europe, the product comes with a two-month warranty.



		,			Insani Şam Derneği
12	ميزان حديثي ولادة Neonatal scale	قطعة PCS	2	ميزان الكتروني مع شاشة رقمية لاظهار النتائج. بطارية داخلية قابلة للشحن. جسم الميزان مقعر من الداخل ليتسع للطفل بشكل أمن. يقيس حتى 10 كيلو غرام. دقة الميزان 0.1 غرام. بلد المنشأ: صيني,تركي,اوربي. كفالة:شهرين.	The electronic scale features a digital display for clear and accurate result readings. It is equipped with a built-in rechargeable battery, ensuring portability and continuous operation. The weighing platform is ergonomically concave to securely accommodate infants during measurement. The scale supports a maximum capacity of up to 10 kilograms, with a precision accuracy of 0.1 grams. Manufactured in China, Turkey, and Europe, the product comes with a two-month warranty.
13	لارينغو (اطفال) Laryngoscope (children)	جهاز Device	3	يحتوي على الأقل 3 قياسات للرؤوس. نصلات الجهاز مستقيمة مناسبة للأطفال. بطارية داخلية قابلة للشحن. مصباح انارة صغير إضافي لكل رأس. الجسم من الستانلس المقاوم للصدأ. بلد المنشأ: صيني,تركي,اوربي.	The device includes at least three interchangeable head sizes, allowing flexibility in clinical use. Its blades are straight and specifically designed to suit pediatric patients. A built-in rechargeable battery ensures portability and uninterrupted operation. Each head is equipped with a small auxiliary light to enhance visibility during procedures. The body is constructed from rust-resistant stainless steel, ensuring durability and hygiene. Manufactured in China, Turkey, and Europe
14	سماعة طبيب Stethoscope	قطعة PCS	31	الجسم مقاوم للصدأ من الستانلس. خالية من العيوب ويفضل تاريخ انتاج جديد. جودة عالية في نقل الإشارة مع تقديم عينة للفحص. بلد المنشأ: صيي, تركي, أوروبي. كفالة:شهر واحد	Rust-resistant stainless steel body. Free from defects; recent production date preferred.  High signal transmission quality with sample available for inspection.  Country of origin: China, Turkey, Europe.  Warranty: One month
15	معقمة زجاجات رضاعة - ببرونة Sterilized baby bottle	جهاز Device	1	معقمة خاصة لتعقيم رضاعة الأطفال البلاستيكية. تحتوي شاشة رقمية لمعرفة حالة الجهاز من تشغيل وإيقاف. سهولة الاستخدام وتوفر قطع الصيانة. بلد المنشأ: صيني ,تركي,اوربي. سنة الصنح: 2020 - 2025 ضمان تشغيل:6 أشهر.	Specialized sterilizer for disinfecting plastic baby bottles.  Equipped with a digital display to indicate device status (on/off).  User-friendly design with readily available maintenance parts.  Country of origin: China, Turkey, Europe.  Year of manufacture: 2020–2025  Operational warranty: 6 months
16	حاضنة علاج ضوئي مكثف "غواصة" Intensive care unit	جهاز Device	1	تحتوي شاشة رقمية للتحكم بمجموعات الضوء الداخلية. تحتوي حساس حرارة داخلي لقياس حرارة الطفل. ضبط كل من الزمن وكمية الضوء اللازمة عن طريق الشاشة الرقمية. تحتوي كل الإنذارات التي ممكن ان تحدث من تعطل المصدرات الضوئية ارتفاع-انخفاض الحرارة. تحتوي نظام تغذية احتياطي داخلي في حال انقطاع الكهرياء. تحتوي عدد مصابيح (ليد) للمعالجة الضوئية لا يقل عن 6. بلد المنشا: صيني،تركي, اوربي سنة الصنغ: 2020 - 2025 ضمان تشغيل:6 أشهر.	Equipped with a digital display for controlling internal light modules. Integrated temperature sensor for monitoring infant body temperature. Adjustable exposure time and light intensity via the digital interface. Includes all necessary alarms for light source failure and abnormal temperature fluctuations (high/low). Built-in backup power system for uninterrupted operation during power outages. Contains no fewer than six LED lamps for phototherapy treatment. Country of origin: China, Turkey, Europe. Year of manufacture: 2020–2025 Operational warranty: 6 month
17	مقیاس طول خشبي wooden length gauge	قطعة PCS	2	مقياس طول مدرج بشكل واضح لقياس طول الأطفال. قاعدة تثبيت متينة. ذراع منزلق على طول المقياس لتحديد طول الطفل بدقة. بلد المنشأ: صيني,تركي,اوربي. كفالة:شهر واحد	Child Height Measuring Scale - Scale: Clearly graduated for accurate measurement of children's height - Base: Sturdy and stable mounting base - Measuring Arm: Sliding arm along the scale for precise height positioning - Manufactured in China, Turkey, and Europe - Warranty: One month
18	جهاز مسح سمع لحديثي الولادة Hearing screening device	جهاز Device	1	جهاز البث الاذني الصوتي OAE (الحتبار TEOAE / DPOAE )) جهاز حاسوب مع السوفت وير الخاص به مع نسخة احتياطية. الحاسوب Orerei7 لا يقل عن الجيل العاشر مع هارد SSd . يحتوي بطارية داخلية قابلة للشحن تمكنه من العمل على الأقل 10 مرات بدون شحن. كل الوصلات الخارجية مع توصيلات الجهاز لإجراء المسح بشكل جيد ومناسب. يجب تأمين كورس تدريبي على الجهاز للفنيين بلد المنشأ: اوربي. (يفضل من الماركات المشهورة) سنة الصنع: 2020 - 2025	OAE Device for Auditory Emission Testing (TEOAE / DPOAE Test)  - Computer Unit: Includes a laptop with dedicated software and backup copy  - Processor: Core i7, minimum 10th generation  - Storage: SSD hard drive  - Battery: Built-in rechargeable battery allowing at least 10 uses without recharging  - Connectivity: All necessary external ports and connectors for accurate and reliable screening  A training course on the device must be provided for technicians.  - Country of Origin: European  - Year of Manufacture: 2020–2025  - Operational Warranty: 1 year.



					İnsani Şam Derneği
19	میزان وقوف Weight scale	قطعة PCS	1	ميزان الكتروني مع شاشة رقمية لاظهار النتائج. بطارية داخلية قابلة للشحن. يقيس حتى 150 كيلو غرام. دقة الميزان 0.1 غرام. بلد المنشأ:صيني,تركي,اوربي. كفالة:شهر واحد	Electronic Scale with Digital Display  - Display: Digital screen for showing measurement results  - Battery: Built-in rechargeable battery  - Capacity: Measures up to 150 kilograms  - Accuracy: 0.1 gram precision  - Country of Origin: China, Turkey, or Europe  - Warranty: One month
20	وحدة لاقط الأشعة السينية الرقمية Digital X-ray Receiver Unit (DR) (Digital Radiography Detector)	جهاز Device	1	دقة عالية في أظهار صور الأشعة. جسم متين مقاوم للصدمات والغبار. شبكة واي فاي لوصله بشكل مباشر مع الحاسوب. قياس مناسب لا يقل 17*17 حاسوب مع السوفت وير الخاص به. نسخة احتياطية للحاسوب مع البرامج. بطارية قابلة للشحن والتبديل العدد 2 مع الشاحن الخاص بها. زمن تشغيل البطارية لا يقل عن ساعتين. بلد المنشأ: كوري, اوربي, صيني نوع اول. سنة الصنع: 2020-2025	High-resolution imaging for superior radiographic clarity.  Durable, shock-resistant, and dustproof housing.  Wi-Fi connectivity for direct integration with computer systems.  Suitable dimensions not less than 17×17 inches.  Computer unit included with dedicated software.  Backup computer system with pre-installed programs.  Two rechargeable and replaceable batteries with dedicated charger.  Battery runtime not less than two hours.  Country of origin: Korean, European, Chinese (first class).  Year of manufacture: 2020-2025  Warranty: One year
21	جهاز اشعة نقال Mobile X-ray machine	جهاز Device	1	استطاعة التيوب لا تقل عن 300 مبلي امبير. شاشة تحكم رقمية للتحكم بكل بارامترات الأشعة من الكيلو فولط والميلي امبير والزمن. مكانية الاختيار بين اليدوي والآلي. سهولة الحركة لكل من الجهاز والتيوب. حماية من كل الأخطاء التي ممكن أن تحدث من أرتفاع الجهد,ارتفاع الحرارة,قيم عالية. وجود قبضة خارجية لاطلاق الاشعة. متوافق للوصل مع جهاز AD عن طريق Wifi بلد المنشأ: كوري,اوري. بلد المنشأ: كوري,اوري. سنة الصنع: 2020-2025	The tube capacity is not less than 300 mA.  Digital control panel for adjusting all radiation parameters including kilovoltage (kV), milliampere (mA), and exposure time.  Option to switch between manual and automatic operation.  Easy mobility of both the device and the tube.  Comprehensive protection against potential faults such as overvoltage, overheating, and excessive values.  External handgrip for radiation activation.  Compatible with DR systems via Wi-Fi connection.  Country of origin: Korea, Europe.  Year of manufacture: 2020-2025  Warranty: One year
22	دارة حماية 60 KVA UPS 60 KVA	جهاز Device	1	استطاعة لا تقل عن 60 KVA ثلاثي الطور. مزود بمجموعة بطاريات يمكن تشغيله لا يقل عن 20 دقيقة عند نصف الحمولة. مزود بكل أنواع الحمايات الارتفاع والانخفاض لكل من الجهد والتيار. دارة حماية خاصة للبطاريات من التحميل الزائد. يعمل في النمط online بحيث لا يتآثر الخرج بتغير جهد الدخل. شاشة تحكم رقمية واظهار كل قيم الجهود والتيارات والترددات والحمولة. بلد المنشأ: صيغي, تركي, اوربي. سنة الصنع: 2020 - 2025	Power Capacity: Not less than 60 kVA, three-phase Battery Backup: Equipped with battery bank capable of operating for at least 20 minutes at half load Protection Features: Includes full protection against overvoltage and undervoltage, as well as overcurrent Battery Safety: Dedicated circuit for battery overload protection Operation Mode: Online mode ensuring output is unaffected by input voltage fluctuations Control Panel: Digital display showing all voltage, current, frequency, and load values Country of Origin: China, Turkey, or Europe Year of Manufacture: 2020–2025 Operational Warranty: One year
23	جهاز مقياس حرارة ورطوبة Temperature and humidity meter	جهاز Device	3	شاشة رقمية لإظهار كل من الحرارة والرطوبة. بطارية داخلية قابلة للشحن. حساس الحرارة خارجي. بلد المنشأ: صيني,تركي,اوربي. الضمان:شهر واحد	Digital Display: Shows both temperature and humidity readings Battery: Built-in rechargeable battery Temperature Sensor: External sensor for accurate thermal readings Manufactured in China, Turkey, and Europe Warranty: One month
24	معقمة جافة Dry sterilized	جهاز Device	1	السعة : 60 ليتر. الجسم الداخلي من الستاناس ستيل المقاوم للصداً. شاشة رقمية لاظهار كافة مراحل التعقيم. تحتوي برامج جاهزة بالإضافة للضبط اليدوي. تحتوي كافة الانذارات اثناء العمل مثل ارتفاع الحرارة,زمن التعقيم, عطل في الشبكة. بلد المنشأ: صيني,تركي,اوربي. سنة الصنح: 2020 - 2025 ضمان تشغيل:6 أشهر.	Capacity: 60 liters Inner Chamber: Made of corrosion-resistant stainless steel Display: Digital screen showing all sterilization phases Programs: Includes preset programs in addition to manual adjustment options Alarms: Equipped with all operational alerts such as overheating, sterilization time, and network failure Country of Origin: China, Turkey, or Europe Year of Manufacture: 2020–2025 Operational Warranty: 6 months



25	معقمة رطبة Moist sterilized	جهاز Device	1	التعقيم ائل داخل المعقمة. بغط,عدم وجود المقاوم للصدأ. ي. مثل السخان	السعة: 100 ليتر. شاشة رقمية للتحكم بالمعقمة مع إظهار كاه تحتوي نظام تجفيف بعد انتهاء المحتوي على كافة الإنذارات مثل ارتفاع الحرارة. الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء الماء المعقبة الاستخدام مع توفر قطع التبديل والحساساتالخ. والحساساتالخ. منان تشغيل: 2000 - 205	Drying System: Integrated Sensors: Equipped with ter Alarm System: Includes ale Construction: Internal and Country Ease of Use: User-friendly	Capacity: 100 liters Control Panel: Digital display for sterilizer control, showing all sterilization phases Drying System: Integrated drying function activated after the sterilization cycle ensors: Equipped with temperature, pressure, and liquid level sensors inside the sterilizer  Alarm System: Includes alerts for overpressure, water shortage, and overheating Construction: Internal and external body made of corrosion-resistant stainless steel Country of Origin: China, Turkey, or Europe Ease of Use: User-friendly design with availability of spare parts such as heaters, sensors, etc. Year of Manufacture: 2020–2025 Operational Warranty: 6 months		
26	مصباح عامودي لفتح الوريد Vertical vein illumination lamp	قطعة PCS	6	الارتفاع: قابل للتعديل من 100 إلى 160 سم. درجة حرارة اللون: 4000 - 5000 كلفن (ضوء أبيض طبيعي) شدة الإضاءة لا تقل عن 1000 لومن رأس المصباح قابل للتدوير بزاوية 180 درجة وتعديل الاتجاه عاموديا القاعدة متحركة مزودة بعجلات قفل أمان الجهد الكهربائي: 202 فولت / 50-60 هرتز الهيكل: مصنوع من الألمنيوم او الفولاذ المقاوم للصدأ سهل التعقيم بلد المنشأ: صيني, تركي, اوربي. الضمان: لا يقل عن 6 أشهر		Height: Adjustable from 100 to 160 cm Light Type: LED with minimum 10W power Color Temperature: 4000–5000 Kelvin (neutral white light) Luminous Intensity: Minimum 1000 lumens Lamp Head: Rotatable up to 180°, with vertical and horizontal angle adjustment Base: Mobile with lockable caster wheels Power Supply: 220V / 50–60 Hz Power Supply: 220V / 50–60 Hz Origin: China, Turkey.Manufactured in China, Turkey, and Europe Warranty: not less than 6 months.			
27	مرطب اوکسجین Oxygen Flowmeter	قطعة PCS	27	السعة: 250–500 مل المادة: بولي كربونات أو بولي بروبيلين مقاوم للضغط والحرارة، شفاف لرؤية مستوى الماء الغطاء: محكم الإغلاق، مزود بصمام أمان لتفريغ الضغط الزائد مدخل الغاز: متوافق مع أنظمة الأوكسجين القياسية (أنبوب بقطر 6 مخرج الغاز: مزود بأنبوب لنقل الأوكسجين المرطب إلى المريض مخرج الغاز: مزود بأنبوب لنقل الأوكسجين المرطب إلى المريض بلد المنشأ: صيئي تركي اوربي. الضغط التشغيلي: حتى 6 بار.		tran. Lid: Secure seal v Gas Inlet: Compatible Gas Outlet: Equipped Op Manufad	Capacity: 250–500 ml  Material: Pressure- and heat-resistant polycarbonate or polypropylene, transparent for water level visibility Lid: Secure seal with safety valve for excess pressure release Gas Inlet: Compatible with standard oxygen systems (6 mm tubing or threaded connector) Gas Outlet: Equipped with tubing port for humidified oxygen deliver Operating Pressure: Up to 6 bar Manufactured in China, Turkey, and Europe Warranty: not less than 6 months.		
	Alıcı adresi/Delivery	address/تلام	عنوان الاس		Northwest Syria - Aleppo - Afrin				
تاريخ تقديم عرض السعر Quotation Valid Till Date of submission of the price quote Teklif Geçerlilik Tarihi Fiyat teklifinin sunulduğu tarih			f the price quote	توقيع المورد Supplier's Signature Tedarikçinin İmzası	يلغى عرض السعر الذي لايحمل ختم وتوقيع المورد	ختم المورد Supplier's stamp Tedarikçinin Damgası			
اتعهد أن العرض صالح لمدة شهرين من تاريخه I pledge that the offer is valid for two months from its date Teklifin tarihinden itibaren iki ay geçerli olduğunu taahhüt ediyorum				<u>الاسم / Name</u> الصفة الوظيفية / <u>Job Description</u>	The price offer that does not bear the stamp and signature of the supplier will be cancelled Tedarikçinin kaşe ve imzasını taşımayan fiyat teklifi iptal edilecektir	PTT المقدم من المورد يتضمن اي رسوم يتم اقتطاعها من قبل PTT بعد وصول المبلغ الى حساب المورد بعد وصول المبلغ الى حساب المورد The price provided by the supplier includes any fees that are deducted by PTT after the amount reaches the supplier's account			